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Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkancow ulicy Wierzbowej oraz Wsp6lnoty Mieszkaniowej Kolanowszczyna 7
we Woclawku proszq o przeanalizowanie moZliwosci wymiany nawierzchnijednej strony chodnika ulicy
Wierzbowej. Uliczka jest krotka, jednak na tyle uszkodzona, 2e powoduje zagrozenie dla bezpieczenstwa

mieszkal|cow.


